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Abstract:

Today, there are increasing feelings of fear and growing insecurity as

a result of the various natural disasters and the great dangers of
individuals' threats, which are considered by many to be no less
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dangerous than wars and deadly diseases, and even more so today To
manage these disasters.

This article will attempt to highlight the role of national laws and
regulations in the management of disasters, crises and major risks, and
to work on their management in order to reduce their effects. Where
will the efforts of the Algerian state be reviewed through finding the
legal framework to analyse and evaluate the most important legal
mechanisms for managing Disaster management and major risk
management.

Key words: disaster management; major risks; intervention and prevention;
culture of prevention.

Résumé:

Aujourd’hui, il y a de plus en plus de sentiments de peur et
d’insécurité en raison des diverses catastrophes naturelles et des
grands dangers des menaces individuelles, qui sont considérées par
beaucoup comme non moins dangereuses que les guerres et les
maladies mortelles, et encore plus aujourd’hui pour gérer ces
catastrophes.

Cet article tentera de mettre en évidence le rdle des lois et
réglementations nationales dans la gestion des catastrophes, des crises
et des risques majeurs, et de travailler sur leur gestion afin de réduire
leurs effets. OU les efforts de I’Etat algérien seront-ils revus en
trouvant le cadre juridique permettant d’analyser et d’évaluer les
mécanismes juridiques les plus importants pour la gestion des
catastrophes et la  gestion des risques majeurs.
Mots clés: gestion des catastrophes; risques majeurs; intervention et
prévention; culture de la prevention.
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